



الأنوار للاستثمارات ش م ع ع Al Anwar Investments SAOG

30 مايو 2022

النتائج السنوية المدققة وتوزيعات الأرباح المقترحة لعام 2021-2022

اعتمد مجلس إدارة الأنوار للاستثمارات ش م ع ع في اجتماعه المنعقد يوم الأحد الموافق 29 مايو 2022 البيانات المالية السنوية الموحدة المدققة للسنة المنتهية في 31 مارس 2022.

سجلت المجموعة خسارة قدرها 841 ألف ريال عماني لهذا العام مقارنة بخسارة قدرها 275 ألف ريال عماني في العام الماضي.

كما اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية بواقع 4 بيسات للسهم بإجمالي 800 ألف ريال عماني تمثل 4% من رأس المال المدفوع. سيتم أخذ الموافقة على توزيعات الأرباح المقترحة من المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية المقرر عقده خلال شهر يونيو 2022.

القوائم المالية الموحدة بالإضافة إلى تقرير مجلس الإدارة وتقرير حوكمة الشركة وتقرير مناقشة الإدارة وتحليلها وتقرير المدققين حول البيانات المالية وتقرير المدققين حول تقرير حوكمة الشركة سيتم تحميلها باللغتين العربية والإنجليزية على موقع بورصة مسقط تحت التقارير المالية خلال الوقت المحدد.

عن / الأنوار للاستثمارات ش م ع ع



خالد العيسري
الرئيس التنفيذي



30 May 2022

الأنوار للإستثمارات ش.م.ع Al Anwar Investments SAOG

Annual Audited Results and Proposed Dividends for the Year 2021-22

The Board of Directors of Al Anwar Investments SAOG (AAI) at its meeting held on Sunday 29th May 2022 approved the consolidated annual audited financial statements for year ended 31st March 2022.

The group recorded a loss of OMR 841k for the year as compared to loss of OMR 275k of last year.

The Board has also proposed a cash dividend of 4 baysa per share total amounting to OMR 800,000 representing 4% of the paid-up capital. The proposed dividends are to be approved by the shareholders in the Annual General Meeting scheduled in June 2022.

The Consolidates Financial Statements; together with the Directors' Report, Corporate Governance Report, Management Discussion and Analysis Report, Auditors Report and Auditors Report on Corporate Governance; will be uploaded in English and Arabic to the Muscat Stock Exchange website under Financial Reports within the prescribed time.

For

Al Anwar Investments SAOG

Khalid Al Eisri

Chief Executive Officer

